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Afdelingsbestyrelsesmøde

Emner 
Facebook, vild have og parkering 

Tid 
Mandag den 11. november 2020  

kl. 19.00 

Sted 
Beboerhuset 

Indkaldt 
Henry Lodahl Pedersen 

Lene Boesen 

Lisa Fuhlendorff  

Malene Elsgart 

Mette Lund Simonsen 

Peter Nedergaard Jensen 

Peter Østergaard Eriksen 

Poornima Lakshmi  

Torben Ringsø Jensen, formand 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 

Bilag A. Referat fra bestyrelsesmødet den 5. oktober 2020 

Beslutning:  

2. Økonomi 

Mette fremlægger bestyrelsens regnskab 

Godkendelse: 

3. Næste møde 

Ifølge mødeplanen onsdag 2. december kl. 19.00. 

Beslutning: 
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4. Retningslinjer for brug af Facebook 

På de sociale medier er en livlig aktivitet omkring forskellige konspirationsteorier. Meget af det 

handler om COVID-19 og en kommende vaccine. Er der grænser for, hvad vores gruppe bør kunne 

bruges til?  

Nu gælder, at vi ikke tillader; dårlig tone i opslag eller klager over naboer. Hverken navngivne 

eller generel negativ omtale i tilfælde, hvor man kan regne ud, hvem der tales om.  

Jeg er dem brutale mediator, og bestyrelsen hjælper til med at bevare den gode tone. Den del 

fungerer indtil videre stort set godt eller gør den? 

Beslutning: 

5. Børglumparkens byhave  

Efter vores møde den 26. oktober med Fruehøjgaard (Sara, Carina og Jesper) blev det aftalt nye 

vilde haver. I første omgang et mindre projekt 

- Vild have under træerne i nederste frugthave 

- Løgplanter i øverste græsplæne 

- Skråningerne flere steder omlægges til vild have 

Malene og Peter har siden arbejdet på indkøb af blomsterløg. Det skal være på plads inden vinter. 

Der er brug for bestyrelsens tilsagn og en plan, når vi skal kalde sammen til arbejdsdag. 

Beslutning: 

6. Parkering 

Spørgsmål fra Henrik om parkering: Hvor mange parkeringspladser må man optage på lejemålet og 

natparkering på af og pålæsning pladserne tilladt. Har oplevet op til flere gange, at det foregår. Ved 

dem, som har flere parkeringspladser i brug, respekterer ikke, at der er arrangement i 

beboerhuset. Lidt respekt kunne være en god ting. Prøv at vende det i bestyrelsen. På forhånd tak. 

Beslutning: 

7. Siden sidst 

Fruehøjgaard er i gang med at forberede det nye affaldssystem med nye fraktioner. 

Misligholdte haver er blevet bragt i orden. 

KREA er i gang med at finde spændende retro-ting til beboerhuset. Der kommer en fantasi-væg, 

der skal arrangeres af forskellige over tid. Med en fantasi-væg får flere mulighed for at deltage 

med sjove ideer.  
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Bordene er kommet ved mødet afholdelse kommet på plads. Det sidste kom heldigvis til at gå 

rigtigt hurtigt. 

Børnehjørnet er også i gang. De sidste detaljer er på plads og FK Møbeldesign er i gang med 

arbejdet. 

Sækkevognen desværre udlånt permanent! 

Den grønne gruppe har været i gang. Se punkt 5.  

8. Evt. 

Hvem har ikke fået bestilt nøgler?! Malene Elsgart, Peter Nedergaard, Henry Lodahl Pedersen, 

Poornima Lakshmi? 

Har I alle fået taget et godt billede? 

 

 
Med venlig hilsen 

Torben Ringsø Jensen 

/formand 

 

Bilag 

A. Referat fra bestyrelsesmødet den 5. oktober 2020 


